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邀  请  函

敬启者：

中国国际合唱节是由中华人民共和国国务院批准、目前中国唯一的国家级国际合唱艺术节。自1992年起，中国国际合唱节已成功举办十届，得到了世界合唱组织及全球广大合唱爱好者的大力支持。

2012年将是中国国际合唱节的二十华诞，中国国际合唱节组委会将与国际合唱联盟、中国合唱协会合作，于7月15日至21日在中国北京共同举办“第十一届中国国际合唱节暨国际合唱联盟世界合唱论坛”。届时将邀请来自国际合唱联盟、世界多个合唱组织的高层领导及享誉世界的合唱界专家、学者齐聚北京，彼此交流、商讨世界合唱界的焦点话题。同时，来自世界五大洲具有代表性的六支合唱团将汇聚北京，在第十一届中国国际合唱节暨国际合唱联盟世界合唱峰会期间向世界展示高水平、不同风格的合唱技艺。

第十一届中国国际合唱节除进行高水平展示活动、合唱比赛外，还将举行隆重的开幕式专场演出、合唱指挥大师班（工作坊）、专场音乐会、合唱交流活动以及闭幕音乐会及颁奖典礼等活动。

中国国际合唱节组委会诚邀贵团，聚京畿之地、会四海良友，共同唱响和谐世界的盛世赞歌。

详情请登录中国国际合唱节官方网站：

http://en.cicfbj.cn
联系人：  杨青 女士           宋振辉  先生

电  话：  0086-10-64011733    0086-10-64000573

传  真：  0086-10-84038226

地  址：  北京市东城区东直门南大街甲3号（居然大厦15层）

邮  编：  100007

邮箱：cicfbjf@163.com
中国国际合唱节组委会

二○一一年八月二十五日

Letter of Invitation

August 25, 2011
Dear Sir or Madam，
We are very pleased to invite you to attend The Eleventh China International Chorus Festival (CICF) and International Federation for Choral Music (IFCM) World Choral Symposium, to be held during July 15 – July 21, 2012, in Beijing, China.
The China International Chorus Festival is the only state-level international chorus festival in China. It is organized by the Bureau for External Relations, the Ministry of Culture, P.R.C. and China Arts & Entertainment Group. Since 1992, CICF has been held every two years with great success and ever-growing influence in the field of chorus. In 2010, with Mr. Cai Wu, Minister of Culture as its honorary chairman, and Dr. Michael J Anderson, Interim President of International Federation for Choral Music(IFCM), as its honorary adviser, CICF invited over a hundred choirs from China, Netherland, Poland, New Zealand, Malaysia, Israel, Singapore, etc. to gather in Beijing and celebrate the art festival of chorus. 
To celebrate its 20th anniversary in 2012, the CICF organizing committee will cooperate with IFCM and China Chorus Association to hold the IFM World Choral Summit, which will bring together choral leaders all over the world to discuss the most important issues of choral world and communicate with each other.
The 11th China International Chorus Festival will have rich and diversified content. There will be a high-class Opening and closing Ceremony, a chorus competition, versatile performances, IFCM World Choral Symposium, workshops (master’s class) and other cultural exchange activities. During the festival, five world class choirs, each from a different continent, as well as over a hundred choirs throughout the world will join with their Chinese counterparts to participate in various activities.
We warmly invite you to join us, meet friends from all over the world and sing together for peace and friendship in an ancient and dynamic country as China. 
For further information, please visit our website: http://en.cicfbj.cn/ 

Contact person: Ms. Yang Qing, Mr. Benson Song
Tel:  0086-10-64011733     64000573

Fax:  0086-10-84038226

Add: Floor 15, Juran Plaza, Dongzhimen South St, Dongcheng District, Beijing ,P.R.China, 

Post Code: 100007

Email: cicfbjf@163.com
The Organizing Committee of China International Chorus Festival
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